
From: "Piotr Dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr>
To: "joasia lewinska" <lewinska.joasia@gmail.com>

Date: 2017-01-09 12:04:50
Subject: RE: "Z wnętrza" - film dokumentalny o Zdzisławie Beksińskim

Droga Pani,
 
Nie wiem na czym ta wspolpraca ktora Wam proponuje pan Sliwiniskie ma poegac. Ja osobiscie niezaleznie od 
pana Sliwinskiego popieram projekt panow Szwana i Grzesiuka filmu o Beksinskich zrobionego z video nakreconych 
przez samego Zdzisawa. Co do pana Sliwinskiego to moja opinia nie ulegla zmianie i w zadnym wypadku nie chce by 
sie na mnie powolywal.
 
Klaniam sie pieknie z deszczowego Paryza i pozdrawiam serdecznie
 
Piotr Dmochowski
 
De : joasia lewinska [mailto:lewinska.joasia@gmail.com] 
Envoyé : lundi 9 janvier 2017 10:40
À : piotr dmochowski <p.dmochowski@noos.fr>
Objet : Fwd: "Z wnętrza" - film dokumentalny o Zdzisławie Beksińskim
 
Drogi Panie Piotrze,

otrzymaliśmy list od Kamila Śliwińskiego (dołączam poniżej)
z zaproszeniem do współpracy. Pamiętając o Pana poglądach ,
o działaniach Kamila Ś., będę wdzięczna, za opinię o kolejnej
aktywności w/w.
 
Pozdrawiam z arktycznego, smogiem spowitego Krakowa,

Joanna GL


---------- Wiadomość przekazana dalej ----------
Od: "Kamil Śliwiński" <kamil.sliwinski87@gmail.com>
Data: 08.01.2017 23:14
Temat: "Z wnętrza" - film dokumentalny o Zdzisławie Beksińskim
Do: "Katarzyna Domalik" <katarzyna.domalik@nck.krakow.pl>
DW: <joanna.lewinska@nck.krakow.pl>, <zbigniew.grzyb@nck.krakow.pl>

Cześć Kasiu,
 
co tam słychać u Was w NCK? Mam nadzieję, że wszystko dobrze, korzystając z okazji przesyłam również 
najlepsze życzenia noworoczne :)

Piszę dziś do Ciebie w dość nietypowej sprawie, być może jako NCK i krakowska Galeria Zdzisława 
Beksińskiego będziecie się chcieli zaangażować w naszą akcję. Już tłumaczę o co chodzi... Od kilku miesięcy 
współpracuję z Fundacją Beksiński, zasadniczo pomagam im w wielu kwestiach realizując jednocześnie pasję. 
Udało mi się namówić pomysłodawców i twórców filmu "Z wnętrza" do wznowienia prac nad nim! Wszystko 
rozbija się oczywiście o budżet, ale po przejrzeniu tych taśm w Sanoku stwierdziłem, że to jest tak znakomity 
materiał, że nie może się zmarnować i zaproponowałem zorganizowanie zbiórki na Wspieram.to żeby 
wykorzystać nieco potencjał i zainteresowanie Beksem po premierze "Ostatniej rodziny". Dziś wszystko mam już 
dopięte prawie na ostatni guzik, ruszamy jeszcze w tym tygodniu, podsyłam Ci link do prawie ostatecznej wersji strony w ich 
serwisie: www.wspieram.to/beksinski (będę bardzo wdzięczny jak zachowacie to info dla siebie, póki co to jeszcze niepubliczna 
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informacja). 
 
Dopieszczam właśnie materiały video promujące zbiórkę i potwierdzam ostatnie patronaty. Mam już też kilka krótkich filmów 
promujących naszą zbiórkę (rzuć okiem na ten od Janka Matuszyńskiego, jest świetnym przykładem: https://drive.google.com/open?
id=0B4aN71xyxv2AcE1qSlI5TjZZVmc), jutro podobne kręcą dyrektor Banach z Muzeum i co najfajniejsze, również Pan Dmochowski 
:)

W związku z tym mam też pytanie do Was, może Wasza krakowska ekipa również chciałaby w taki sposób pomóc nam w promocji 
zbiórki? Właśnie w formie krótkiego video nagranego nawet komórką? Co myślisz o takim pomyśle? Byłoby super jeśli zechcielibyście 
się zaangażować w taki sposób, zwłaszcza, że Pan Dmochowski również się zaangażował :) A przyznaję, że takie krótkie video z Waszej 
Galerii Beksa byłoby czymś mega fajnym! Wykorzystałbym je w promocji samej zbiórki, która potrwa 60 dni. Będziemy promować ją na 
profilach, które prowadzę ja, udało mi się również dogadać z wieloma redakcjami gazet, serwisów i blogów w sprawach patronatów więc 
postaram się zrobić z tego naprawdę duże zamieszanie. 

Daj znać w wolnej chwili, oczywiście zrozumiem odmowę więc bez obaw :)
 
PS. Z ciekawostek, udało mi się zainteresować zbiórką (choć ta jeszcze nie wystartowała) Fundację Gigera (!) ze Szwajcarii, gitarzystę 
Toola Adama Jonesa i samego Guilerme del Toro, które obecnie namawiam również na wsparcie finansowe projektu! Także z 
rozmachem ;)
 
Trzymaj się ciepło, pozdrowienia
 
Kamil
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